

102 學年度暑期離宿驗收注意事項

- 一、離舍驗收時間：除住全期學生於 9 月 9 日中午 12 時以前完成驗收外；其餘住宿同學均於住宿到期日當日下午 5 時前完成驗收。
- 二、驗收方式：將寢室設備歸位，打掃乾淨、垃圾清除，請棟長為你驗收寢室並簽收證明。
- 三、鑰匙押金：棟長驗收合格後請於 3 日內親持驗收單及暑期寢室鑰匙至住輔組男生宿舍辦公室領回押金，逾期不予受理。
- 四、暑期棟長名單：

(一)男生棟長：

張家逢 暑期寢室： 69206
陳冠州 暑期寢室： 69206
林志鴻 暑期寢室： 70207

(二)女生棟長：

黃筱櫻 暑期寢室： 30705
蔡依芸 暑期寢室： 30705
林佩瑩 暑期寢室： 30705

住宿輔導組 103.06.23

Accommodation to check out

If you will stay until September 9, you have to check out before 12 o'clock in September 9 nor you have to check out before 5 o'clock in the afternoon each day.

Check-out steps :

1. Please clean your room , remove the trash and put back the equipment to its place. Anything can't be left in the dormitory.
2. Call the dormitory supervisor to inspect your room, and get the inspection paper with his sign.
3. After you finish above steps, please hand in the inspection paper and the dormitory key to Division of student housing affairs and you will get back the cash pledge,100 dollars.

Dorm supervisor :

Male

JHANG,JIA-FONG Dormitory : 69206
CHEN,GUAN-JHOU Dormitory : 69206
LIN,JHIH-HONG Dormitory : 70207

Female

HUANG,SIAO-YING Dormitory : 30705
CAI,YI-YUN Dormitory : 30705
LIN,PEI-YING Dormitory : 30705